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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 13. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. rujna 2022. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Nadovezat ću se na kolegu Mladena Bastijanića, a pitanje je za direktora komunalnog. Da li 
namjeravaju promijeniti ovaj sistem ručki jer ja ću sada otvoreno reći. Ja sam jedno od pet 
puta što idem baciti miješani otpad, karticu ubacim i ona se očita. Meni nije problem, treba 
naplatiti jer ja to smeće uredno stavim kod kontejnera. Ja ga ne mislim sebi skladištiti u šupi ili 
ne znam šta. Znači ja ću platiti ali ja to smeće neću vraćati. To nije prvi puta. Ja sam u početku 
pisala mail i oni su se zahvalili što sam prijavila kvar. U početku sam smatrala, nešto šteka, 
popravit će se ali nakon toliko vremena, ja stvarno jednom tjedno je moje bacanje miješanog 
komunalnog otpada. Od pet puta ja ga tri puta lijepo spustim kod kontejnera zato što ručka ne 
radi. Mislim si, da li je to samo kod moje zgrade primjer i da li se možda može promijeniti taj 
sistem. Ja sam jedan od tih koji čini taj grijeh no neka se naplati. Mora se naplatiti.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Donald Blašković, direktor TD 1. Maj d.o.o.: 
„U odgovoru na pitanje vijećnika Mladena Bastijanića sam odgovorio da ćemo postaviti video 
nadzor na pojedinim lokacijama na području grada Labina. Upravo je to lokacija neposredno 
u Vašoj ulici, neću sada spomenuti koja jer znamo koja je, i upravo iz te ulice, na toj lokaciji 
polupodzemnih spremnika imamo očito jednog korisnika koji, kako mi popravimo kvar, tako se 
pojavi drugi kvar i učestalo se to razbije. Mogu kazati da se namjerno razbije jer naši djelatnici 
dođu, zamijenimo. Najveću zamjenu bubnjeva imamo upravo na toj lokaciji. Bubanj ne košta 
malo. Bubanj košta 13 tisuća kuna i to ide na naš trošak poslovanja komunalnog poduzeća 1. 
Maj. S ove govornice obećajem da ćemo mi takvim pojedincima stati na kraj, da li putem video 
nadzora, i to sve skupa ćemo, ja se nadam, i naplatiti. Mogu reći da od sto kvarova, 75% je 
upravo u Vašoj ulici.“ 
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